

«Ο Κάιζερ του υπουργείου Πολιτισμού είπε “Δίνουμε έμφαση στον αντι-μπουρζουά χαρακτήρα της δουλειάς του συγγραφέα», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 5-5-1983, σελ. 14.

αντιντάμπιγκ → **αντι-υποτίμηση** (ανθυποτίμηση)

«Η Ευρωπαϊκή Κοινότητα... ανέβαλε για τρεις μήνες το δικαίωμα του αντιντάμπιγκ και τις ιαπωνικές εισαγωγές ρουλεμάν», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 12-5-1977, σελ. 3.

«Εισφορά αντιντάμπιγκ 22% στις ιαπωνικές εξωλέμβιες», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 11-6-1983, σελ. 11.

αντιπατερναλιστικός → **αντικηδεμονικός**

«Τα αποτελέσματα των εκλογών του Δικηγορικού Συλλόγου Αθηνών, δεν νομίζω ότι αποτελούν ούτε “αντιπατερναλιστική” εκδήλωση, όπως υποστηρίζει ο κ. Μακρής, ούτε συνέπεια “λαθών” της αλλαγής όπως υποστηρίζει ο κ. Φίλιας», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 16-3-1984, σελ. 26.

αντιπολυεθνικιστικός → **αντιπολυεθνικός**

«... ύστερα από την αντιϊμπεριαλιστική, αντικαπιταλιστική, αντιπολυεθνικιστική επιχείρηση του γνωστού μας Ίντι Αμίν της Ουγκάντα...», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 4-5-1977, σελ. 1.

αντιρασιοναλιστικός → **αντιορθολογικός**

«... αντικαθιστώντας το σύστημα που στηρίζεται σε “μυσταγωγίες”, “ιεροτελεστίες” και άλλα αντιρασιοναλιστικά μέσα...», Μ. Ράπτης, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 31-10-1976, σελ. 15.

αντιρατσιστικός → **αντιφυλετικός**

«Αν υπάρχει λαός που δικαιούται να γιορτάζει την παγκόσμια αντιρατσιστική μέρα είναι ο ελληνικός...», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 22-3-1977, σελ. 1.

αντισόκ → **αντικραδασμικός**

«Η κομψή γραμμή της κρύβει ανθεκτικό σκελετό από ανοξείδωτο ατσάλι και καμπίνα με υλικό αντισόκ για προστασία από τις συγκρούσεις», Κ. Θάνος, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 28-4-1977, σελ. 9.

αντιτάμπιγκ βλ. αντιντάμπιγκ